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Trafikudvalget har i brev af 2. december 2009 stillet mig følgende spørgsmål 
423 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 423:

"Set i lyset af DSB’s ophævelse af kontrakten med Bombardier om at medvirke 
til udviklingen af IC4-togets computer, bedes ministeren kommentere følgende 
udtalelse fra DSB’s adm. dir. Søren Eriksen i pressemeddelelsen af 9. november 
2009 ”IC4-togcompute bedre end forventet”, samt gøre rede for, hvor længe 
den ”kortere periode” som fremgår af udtalelsen, er: ”Havde vi valgt at starte 
helt forfra, så skulle systemet udvikles fra bunden med de risici for nye børne-
sygdomme, det nu indebærer. Ved at vælge AnsaldoBreda vil vi selv have mu-
lighed for løbende at kunne opdatere softwaren i stedet for at skulle ud at købe 
en ny version, hver gang der sker tilpasninger. Der kommer derfor til at gå en 
kortere periode, end oprindeligt forudsat, inden vi ser de første forbedringer.”"

Svar:

Som det må være spørgeren bekendt på nuværende tidspunkt, er der ikke tale 
om, at DSB har ophævet en kontrakt med Bombardier. Jeg ser dermed ingen 
mening i at kommentere citatet i det nævnte lys.

Med venlig hilsen

Lars Barfoed
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